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                                                     PROTOKÓŁ  Nr XVII/2020                             PROJEKT    

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 30 stycznia  2020 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Wodzisławiu 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1103. Obradom 

przewodniczył Pan Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 12 radnych- nieobecny radny Wojciech Gądek, Stanisław Skalmierski                 

i Jarosław Straszak (  potwierdzenie logowania  załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pan Dominik Łukasik Wójt Gminy Wodzisław, pani 

Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy- 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego, kierownicy jednostek organizacyjnych 

gminy, kandydaci na ławników, oraz inni zainteresowani obradami ( listy obecności – 

załączniki Nr 2,3,4,5, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7.  Podjęcie uchwał budżetowych: 

a) przedstawienie przez Wójta Gminy założeń do budżetu gminy na 2020 rok i do 
WPF na lata 2020-2026, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 
c) opinia Komisji Rewizyjnej dotycząca kalkulacji dochodów, 
d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  dotycząca wydatków, 
e) dyskusja i podjęcie uchwał w sprawie: 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2020-2026, 
 -  uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2020r. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania Problemów       
Alkoholowych za 2019 rok. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia wysokości odpisu na fundusz zdrowotny nauczycieli w  2020 roku, 
b) przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2020r., 
c) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wodzisław na 2020r.   
d) rozpatrzenia petycji. 

    10. Podsumowanie działalności stałych komisji rady.  
    11. Sprawy różne. 

    12. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Siedemnastą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył 

Przewodniczący  Rady Gminy pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka 
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Rado! Otwieram siedemnastą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Radni 

potwierdzili elektronicznie swoją obecność- załącznik 6 do protokołu.  

 

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radną Urszulę Kowalczyk. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad została radna Urszula Kowalczyk. 

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie  jawnego głosowania imiennego                 

w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 12 radnych. Za 

głosowało 12 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw 0. 

Przewodniczący rady gminy stwierdził, że rada gminy przyjęła  porządek obrad - 

załącznik z głosowania nr  7  do protokołu. 

 

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.   

Przewodniczący rady poinformował zebranych, że projekt protokołu z obrad 

poprzedniej sesji ( Nr XVI/2019 z  sesji  Rady Gminy z dnia 30 grudnia  2019 roku) był 

dostępny w biurze rady oraz na stronie BIP urzędu. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji 

nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki.   

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Pan wójt przedstawił sprawozdanie- załącznik nr 8 do protokołu.  

Pytań ani uwag nie było. 

 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

- nie zgłoszono. 
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Pkt. 7.  Podjęcie uchwał budżetowych: 

a)przedstawienie przez Wójta Gminy założeń do budżetu gminy na 2020 rok i do WPF na 

lata 2020 -2026- informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

b) Skarbnik gminy przedstawiła:   

-Uchwałę Nr 3143/2019 I składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 5 grudnia  2019 roku  

w sprawie  opinii o projekcie uchwały Rady Gminy Wodzisław  w sprawie Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na 2020 rok i lata następne ( uchwała stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu).  

 -Uchwałę Nr 3142/2019 I składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia 5 grudnia  2019 roku  

w sprawie  opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Wodzisław na 2020 rok                       

( uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

c) opinię Komisji Rewizyjnej dotyczącą kalkulacji dochodów przedstawił wiceprzewodniczący 

komisji pan Krzysztof Krupa( opinia stanowi załącznik nr 12 do protokołu ),  

d) opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów  dotyczącą wydatków przedstawił 

przewodniczący komisji pan Hubert Galiński ( opinia stanowi załącznik nr 13 do protokołu),  

Skarbnik gminy przedstawiła:   

- projekt uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wodzisław na lata 

2020-2026, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 15 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie  podjęła uchwałę                 

- Nr XVII/123/2020 - w sprawie   Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław 

na  lata 2020-2026. 

- projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2020r., przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 
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Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 17 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie  podjęła uchwałę                 

- Nr XVII/124/2020 - w sprawie   uchwalenia budżetu Gminy Wodzisław na 2020r. 

Przewodniczący rady gminy ogłosił 5 min. przerwę. 

Obrady opuścił radny Zbigniew Wojtecki. 

Po przerwie: 

Pkt. 8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji d.s. Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych za 2019 rok. 

Sprawozdanie przedstawił pan Michał Kruk Pełnomocnik Wójta d.s. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu, opinia Komisji Zdrowia… stanowi załącznik 19 do protokołu).   

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- załącznik 

nr 20 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

Pkt. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący rady poinformował, że przedłożone projekty uchwały były omawiane na 

posiedzeniach komisji i otrzymały pozytywne opinie ( opinie stanowią załącznik nr 21 i 22 do 

protokołu).  

a) projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości odpisu na fundusz zdrowotny nauczycieli 

w  2020 roku, przedstawiła pani Katarzyna Koper główna księgowa Centrum Usług 

Wspólnych w Wodzisławiu ( projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu).  

 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 26 do protokołu. 
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W głosowaniu brało udział 11  radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XVII/125/2020 w sprawie ustalenia wysokości odpisu na fundusz zdrowotny 

nauczycieli w  2020 roku. 

 

b) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2020r., 

przedstawił przewodniczy rady gminy ( projekt stanowi załącznik nr 27 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 28 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11  radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XVII/126/2020 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy Wodzisław na 2020r. 

 

c) projekt uchwały w sprawie  przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Wodzisław 

na 2020r.,  przedstawił przewodniczy rady gminy ( projekt stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 30 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11  radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XVII/127/2020 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Wodzisław na 2020r. 

 

d) projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia petycji w przedmiocie prawa miejscowego, 

przedstawiła radna Edyta Kruk Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ( projekt 

stanowi załącznik nr 31 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego- 

załącznik nr 32 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11  radnych. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę – 

Nr XVII/128/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie prawa miejscowego. 

Pkt. 10. Podsumowanie działalności stałych komisji rady. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił radny Krzysztof Krupa 

wiceprzewodniczący komisji – sprawozdanie stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła radna 

Edyta Kruk przewodnicząca komisji- sprawozdanie stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił 

radny Hubert Galiński przewodniczący komisji- sprawozdanie stanowi załącznik nr 35 do 

protokołu.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła radna 

Edyta Kruk wiceprzewodnicząca komisji- sprawozdanie stanowi załącznik nr 36 do 

protokołu.  

Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Administracji                                  

i Bezpieczeństwa Publicznego radny Krzysztof Krupa wiceprzewodniczący komisji – 

sprawozdanie stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

Pkt. 11. Sprawy różne.  

Głos zabrał pan wójt. Podziękował radnym za jednogłośne przegłosowanie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej  jak  i budżetu gminy. Wyraził nadzieję, że współpraca                 

z radą będzie w dalszym ciągu równie owocna tak jak to było w roku ubiegłym. Szczególne 

podziękowania przekazał przewodniczącemu rady jak i przewodniczącym stałych komisji. 

Pan wójt zwrócił się również do sołtysów o pomoc przy realizacji przejętego budżetu. 

Następnie pan wójt: 

-  przedstawił zaproszenie na szkolenie dot. obowiązkowego spisu rolnego, które będzie 

zorganizowane  przez Urząd Statystyczny w Kielcach, Oddział Regionalny KRUS oraz 

ARiMR w dniu 6 lutego b.r. o godz. 900 w sali posiedzeń urzędu gminy, 

-  prosił o przekazanie mieszkańcom  informacji o rozdawanej przez OPS  pomocy 

żywnościowej, 

- poinformował, że w każdy drugi i trzeci wtorek miesiąca w urzędzie gminy dyżur będzie 

pełniła pani Magdalena Szastak -pracownik Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa 

Rolniczego w Modliszewicach.  
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W dalszej części wystąpienia  pan wójt poinformował, że w dniu 20 stycznia na jego 

zaproszenie odbyło się spotkanie całej rady z panią likwidator oraz Przewodniczącą Rady 

Nadzorczej Jędrzejowskiej Spółdzielni Mleczarskiej w Wodzisławiu,  podczas którego 

omówiono temat obecnych problemów związanych z funkcjonowaniem spółdzielni.  Pan wójt 

zauważył, że o zaistniałych  problemach dowiedział się  z mediów-  wcześniej   nikt z władz 

spółdzielni nie przekazał takiej informacji bezpośrednio do urzędu  jak również wcześniej nikt 

ze strony spółdzielni  nie zwracał się o pomoc do gminy np. poprzez umorzenie podatku czy 

o inny rodzaj  wsparcia. Pan wójt podkreślił, że na spotkaniu zdezawuował informacje jakie 

były przekazywane zarówno pracownikom spółdzielni jak i mieszkańcom przez poprzedniego 

prezesa, który twierdził, że był w urzędzie i rozmawiał  z wójtem  o trudnościach                                

i problemach finansowych. Zaznaczył, że jedyną prawdą z tych informacji jest to, że pan 

prezes „był”. Zauważył, że gmina nie może ingerować w działalność spółdzielni ale widząc 

pewną indolencję i niemoc w ratowaniu tego zakładu - pomimo, że funkcjonuje on od 

dziesięcioleci, jest obecnie tendencja na zdrową żywność, a  mleko do produkcji dostarczają  

nasi rodzimi dostawcy zaproszono- przedstawicieli spółdzielni na spotkanie. Zauważył, że 

zadziwiający jest fakt, że spółdzielnia spłaca wszelkie należności, a rada nadzorcza 

postawiła ją w stan likwidacji. Dodał, że na spotkaniu dowiedziano się, że za dwa dni Bank 

Spółdzielczy w Wodzisławiu zamrozi kredyt obrotowy spółdzielni i dopiero gdy była rozmowa 

na ten temat  pani likwidator zapewniła, że wystąpi do banku z pismem w tej sprawie, co tak 

naprawdę daje dużo do myślenia gdyż spółdzielnia miała na to 30 dni. Pan wójt podkreślił, że 

za zgodą obecnych władz spółdzielni zaoferował swoją pomoc min. przy szukaniu inwestora. 

Po spotkaniu jaki i nagłośnieniu  w mediach tej sprawy na dzień dzisiejszy  jest 

zainteresowanie inwestorów,  doszło do porozumienia z bankiem i kredyt w dalszym ciągu 

jest w obrocie,  a władze spółdzielni na czele z panią likwidator zaczęły działać. Kończąc pan 

wójt podkreślił, że   produkcja w zakładzie trwa i ma nadzieję, że się nie zakończy. 

Pan Roman Sokołowski poinformował, że ze względu na zaistniałe okoliczności 

sprawy jakie chciał dziś poruszyć skieruje na piśmie. 

Sołtys wsi Sielec poruszył temat pomocy żywnościowej, jaka będzie przekazywana              

w najbliższych dniach mieszkańcom gminy i pytał, w jaki sposób można pomóc osobom, 

które nie są w stanie samodzielnie przyjechać po ich odbiór oraz czy sołtysi mogą włączyć 

się do tej pomocy. 

Pan wójt potwierdził, że sołtysi mogą odbierać żywność dla swoich mieszkańców                    

i prosił żeby to robili. Zapewnił, że gdy będzie taka potrzeba to żywność będzie dowieziona 

przez ośrodek. 
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Kierownik OPS poinformowała, że sołtysi mogą  odbierać żywność ale trzeba mieć 

zgodę danego mieszkańca oraz skierowanie wydane wcześniej przez ośrodek. 

Sołtys wsi Sielec – Prezes Koła Sołtysów gminy Wodzisław - poinformował, że  

odbędzie się wyjazd sołtysów do Nadarzyna i jeżeli ktoś chce się zapoznać z planem 

wyjazdu to jest on dostępny u pani sołtys wsi Świątniki. Zachęcił również sołtysów do 

zapisywania się do Koła Sołtysów gdyż w najbliższym czasie należy przekazać składki 

członkowskie do zarządu wojewódzkiego.   

Sołtys wsi Jeziorki prosiła  o wcześniejsze przekazywanie informacji o skażeniu wody. 

Poinformowała, że do takiej sytuacji doszło w dniu wczorajszym i o skażeniu dowiedziała się 

dopiero gdy pracownicy referatu dowieźli wodę w butelkach. Pani sołtys zauważył, że 

wystarczyło zadzwonić tylko do 3 sołtysów  miejscowości,  z których mieszkańcy korzystają              

z ujęcia w Klemencicach lub wysłać sms z informacją w tej sprawie. 

Pan wójt zapewnił, że to sprawdzi. Dodał, że informację o skażeniu otrzymał za 

minutę czternasta.  

 

Pkt. 12. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący  Rady Gminy 

pan Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady 

wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam siedemnastą sesję Rady Gminy 

Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr  38 do protokołu. 

          Protokolant                        Sekretarz Obrad                Przewodniczący Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /       / Urszula Kowalczyk /                 / Leszek Krzelowski / 

 

 

 

 

 


